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Dr J. Linthorst Homan 
Hotel Plaza , Brussel , 19-7-55 

Beste Ernst , 

Ofs choon ik uiteraard ni et elke dag aan U zal schrijven, en 
ofschoon een eerste dag van een conferentie zelden bepalend is 
voor haar verl oop , wil ik toch even een algemene opmerking maken . 

Wij wilt dit wel zien a l s persoonl ijk , ofschoon ik 
uiteraard gaarne zie dat Gij het ook aan Minister Beyen zegt . 
Natuurlij k zal ik niet achter de r ug van de heer Verrijn 
Stuart "werken tl - ik zal hem zeggen wat ik U schreef - maar 
het is nu e enmaal zo dat bij mij persoonlijk de vergelijking 
met 1952- 1954 zich opdring t , en dat ik meen dat het nuttig is 
dat i k U daarvan reeds nu mijn indruk geef , hoe pover de 
gegevens dan ook zijn . 

TIie indruk betreft vooral de leiding , de Fransen en 
de Duitser s . 

DE LE IDI NG is zeer positief, de heer Spaak spreekt reeds 
nu vrij f orse positieve t aal, ook in een mededel i ng aan de 
pers over de houding der Belgische ambtenaren, die blijkbaar 
de instructie hebben i n e en vlot tempo resultaten te bereiken. 
Toe n de OEEC had gevraagd van elke commissie de terms of 
reference te zien , voordat zij werden vastgesteld , heeft de heer 
Spaak onomwond en gez egd , da t hij daartegen geen bezwaar heeft, 
doc h niet van pl an is onder fiat of ve t o van de OEEC te werken . 
I n de tegenstel ling t ussen Fr ans e e n Duitse approach koos hij 
s terk de i nde r daad meer juiste Duits e r ichting . 

DE FRANSEN combineren t wee d i ngen : 
a . vo ors t ellen over elke commi s sie , we lke veel verder ga an 

dan 1 952-1954 he t geval wa s , 
b . doch deze voors t el l en betref f en reeds de door hen g e~iste 

eindresul taten en zi jn bepaal d geen t erms of reference . 

Het i s tegen b dat de h eer Spaak te r echt bezwaar maakte : 
"terwijl de Duits e delegatie he t probl e em stel t , eist de Fr anse 
reeds heden besluiten , wat o~~ogelijk is . 

Toch wil de ik zeer graag Uw grote aandacht vragen voor 
punt a . De stukken heb i k nu ni et in dubbel exempl aar en ze zul
len TI wel berei ken , doch vo or ons moet he t o . i . hoofd zaak zijn , 
dat de Fransen nu pos i tief z i jn in de materie, al zi jn zij he t 
niet in de institut i onele consequenties . Spelen wij dit knap , dat 
kunnen wij hen vastl eggen op heel wat DEer dan in he t Pari jse 
rapport in economics gebeurde . En - en dit i s voor mij de kern 
gelijk ik ook i n de Commiss i e Beyen zeide -ik acht het dan 
beslist nodig , dat onze e i gen woordvoerders in elke - herhaal 
el ke - commissie een houding aannemen van open bel angstel l ing 
opdat niet reeds in dit stadium verloren gaat wat wellicht na 
1 October (of later) op I,Unisterieel niveau toch nog verloren zal 
moe t en gaan . Ik bedoe l dit zo: ook waar de Fransen overal Europese 
fondsen voorstellen , lijkt hèt mi j beter dat wij in deze voor
bereidi ngsconferentie dat laten ui twerken (wij kQnnen ons hier 
toch niet binden) en onze bezwaren zakelijk uiteenzetten , opdat 
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het eindrapport een positief st~k kan worden ••••• de Mi nisters 
kQnnen dan zien wat zij ermee doen. Doen wij het anders, zijn 
wij alleen belangstellend voor de "markt" en niet voor de rest , 
dan trekken m.i. de Fransen (en wellicht ook anderen) de con
cl~sie dat wij alleen willen exporteren en zelf daarvoor geen 
offers brengen. 

JE DUITSERS zijn weer zeer positief, zelfs meer dan in 
1952-1954 in economics het geval was, ook al gaan h~ conse
q~ent ies wel eens tot op ijzige hoogten van theorie en onaan
vaardbare str~cturen . Voor ons hoogstens verhe~gend: zij gaan, 
lijkt mij, verder dan wij en wij kunnen hen dus de s pitsen laten 
afbijten. 

Amice, begrijp mij goed, Ik verdedig natuurlijk niet een 
houding van "neem alles aan om de vrije handel te krijgen", maar 
wel "toon dat wij - mits de gemeenschappelijke markt er komt - ook 
wel dingen van anderen willen overwegen, opdat de Ministers de 
eindbalans zullen kunnen maken, en niet wij dat prOberen te doen". 
In de hedenochtend te houden eerste onderlinge Nederlandse be
spreking zal ik deze houding met klem aanbevelen. 

Nogmaals: dit is geen "versla.g" en het heeft een mijnerzijds 
zeer persoonlijk karakter, waarover ik graag komende weekeinde 
in den Haag van U als "coordina.tor" hoor of Ge dit juist acht 
of niet. 

Hartelijke groeten, je 


